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I Orkesta HembygdsföreningI Orkesta HembygdsföreningI Orkesta HembygdsföreningI Orkesta Hembygdsförening

Närvarande: Michel Vulic, Peter Rimbe, Gunilla Forsberg, Eva Jansson, Johan Hellberg, Lotta 

Forsberg, Irene Öman, Åsa Westberg, Michel Louis.

Förhindrad: Lise Nelzén

1. Mötet öppnades och ordförande hälsade styrelsen välkommen.

Vid mötet får vi också välkomna en ny styrelsemedlem, Michel Louis, som ger en kort 

presentation av sig själv. Vi är glada över att ha  honom med oss och tror att hans 

kompetenser kommer väl till pass i föreingen.

2. Föregående mötesprotokoll godkänt och lagt till handlingarna utan kommentar.

3. Ekonomi. Bokföring för 3:e kvartalet lämnat till revisorn.

Vi har fortfarande inga revisorer utsedda. Michel L tror sig ha en lämplig kandidat. 

Återkommer efter sondering.

Ansökan om kulturbidrag för kommande period inlämnad till kulturnämnden.

Justering av hyresavgift med anledning av ökade omkostnader har diskuterats. Beslutas om 

en höjning med ca 10% för bokningar fr.o.m. 2023-01-01.

Fortsättningsvis kommer en årlig översyn göras och, vid behov, en justering. Detta ska anges i

hyresavtalet.

4. Uthyrning. Info om kommande bokningar. Förutom de återkommande bokningarna, sykurs 

och judokurs, har vi en hel del annat bokat under resten av året, vilket är glädjande för oss. 

Judoklubben får reducerad hyra, 100kr/dag.

Förslag att vi har en städfirma att rekommendera för de av våra hyresgäster som så önskar.

Peter undersöker alternativ, gärna lokalt.

Förslag också på information på hemsidan om den tekniska utrustning som finns på gården.

5. Genomförda aktiviteter. 

Barnteater 16/10. En uppskattad aktivitet, och kanske var det publikrekord när drygt 60 barn 

och vuxna fick följa Bockarna Bruses äventyr, den här gången i Teater Tummelitens version.

6. Kommande aktiviteter

 Klädbyte 27/11 13-16. Föreningen upplåter lokalen och lägger upp aktiviteten på hemsida 

och FB. Åsa håller kontakt med Åsa Alneng som tagit initiativet.

Adventsfika med konst och hantverksutställning 3/12. Inbjudan att delta har gått ut till 

medlemmar och på soc. medier.  Några anmälningar har inkommit. Vi kontaktar tidigare 



deltagare. Ingen kostnad för att delta men en provision på 10% av försäljningen, dock max 

1000kr, betalas till hembygdsföreningen. 

Forsbergs ordnar gran, vi hjälps åt att ordna bröd till serveringen.

Hängning och förberedelser från fredag e.m.

7. Renovering/underhåll. Larmet till källardörren ej monterat. Vi stöter på igen …

8. Övrigt. 

Digital kalender. Den variant som föreslås av BR fungerar inte i föreningens fall. Peter v S och 

Michel L jobbar vidare med frågan.

Lise har lämnat en fråga ang. varför föreningen inte deltagit i evenemanget ”Runrikets dag” 

som årligen hålls på olika platser runt Vallentunasjön. Vi ber henne utveckla tanken vid nästa 

möte.

Förslag att även i år hålla ett styrelsemöte på Hökeriet, med efterföljande middag. Trevligt, 

tyckte styrelsen. 

9. Nästa möte hålls 23/11, i anslutning till kommunens info-möte om kommande byggnation i 

Lindholmen.

10. Mötet avslutades


